
Huddinge AIS 
 2024-03-12  
 

Protokoll styrelsemöte nr 12, 12 mars, 18:30 

Deltagande styrelseledamöter: Peter Dacke, ordförande X 
 Mats Krigh, vice ordförande X 
 Sebina Cehic-Husic, kassör X 
 Peter Gabrielsson, sekreterare X 
 Tomas Ledell X 
 Douglas Elliot X 
 Astrid Wallman - 
 Dennis Elms Jansson X 
 Clara Unnerud Wallhagen, adjungerad X 
 Henrik Schölin, verksamhetsansvarig X 
   

§ 1 Mötets öppnande 

Sammanträdet öppnades av ordförande Peter Dacke som hälsade alla välkomna. 

§ 2 Val av justeringsperson 

Mötet utsåg Peter Dacke till justeringsperson. 

§ 3 Föregående protokoll 

Inga synpunkter på föregående protokoll inkl. budgetmöte. 

§ 4 Godkännande av dagordning 

Beslutades att godkänna föreslagen dagordning. 

§ 5 Henrik rapporterar 

Henrik redovisade kort om arbetet med Idrottsklivet. Ansvarig i RF kommer på besök till veckan. 
Terminsavgifter har kommit ut och arbetet med fakturering pågår. 

§ 6 Ekonomi, årsredovisning, bokslut 2024 

Sebina redovisade årsbokslutet, där den slutliga balansen blev ca - 52 000 kr. Orsaken är i huvudsak 
högre kostnader för tävlingar och lägre intäkter från medlemsavgifter. Årsredovisningen granskades 
och godkändes av styrelsen. 

§ 7 Slutlig planering inför årsmötet den 16 april 

Peter D gick igenom förslagen och resultaten kring glasdropparna samt förslag på tränare och 
ledare/funktionär. 

Verksamhetsplan är utskickad och inga synpunkter, så den fastställs. Verksamhetsberättelse håller på 
att utformas.  

§ 8 Input till Gotland-Stockholms årsmöte den 13 mars i Sätrahallen 

Representation från oss: Mats Krigh, Pelle Öhrland, Douglas Elliot, Kenneth Andersson (Peter D deltar 
men sitter ju i styrelsen för Gotland Stockholm och kan därför inte representera HAIS). 

Peter D gick igenom agendan i korthet. Huddinge AIS har ingen särskild fråga som behöver lyftas. 

§ 9 Input inför Svenska friidrottsförbundets årsmöte den 22–24 mars i Uddevalla 

Representation från oss: Peter Dacke och Mats Krigh. Distriktet Gotland-Stockholm får deltaga med 

21 st. representanter på mötet varav Huddinge AIS får i år delta med två representanter.   



Huddinge AIS 
 2024-03-12  
 

§ 10 Rapport från arbetsgrupperna 

Arbetsläget redogjordes: 

a. Medlemsrekrytering, marknadsföring i syfte att attrahera nya medlemmar, beta av kön m.m. 
(Henrik, Dennis och Peter D som sammankallande) 

Henrik redogjorde för de aktiviteter framöver som kan bidra till mer plats för yngre. Nästa vecka är 
det ett tränarmöte för alla grupper. 

b. Idrottsliga resultat (Peter G, Clara, Henrik och Mats som sammankallande) 

Mats redogjorde för ett kommande möte med tränarna, troligen i april. 

c. Kommunikation & marknadsföring (Lasse, Peter G, Douglas och Astrid som sammankallande) 

Ingen är gjort men nu efter tävlingssäsongen tar vi ett nytt tag. 

d. Kläder & Branding (Johan, Lasse, Tomas, Clara, Peter D och Henrik som sammankallande) 

Bareko och Huddinge AIS har ett bra etablerat samarbete. 

e. Samarbetspartners (Sebina, Kenneth, Tomas och Douglas som sammankallande) 

Efter företagsmässan i februari har inte något möte genomförts. Henrik och Tomas träffar företagare 
i Kungens kurva nästkommande vecka. 

f. Lokal, utrensning förråd, målning etc. (Dennis, Astrid, Mats och Peter D som sammankallande) 

Preliminärt datum 4–5 maj.  

g. Ekonomikommitté (Peter D, Henrik och Sebina som sammankallande) 

Sebina och Henrik redovisade arbetet kring resultat och förbättrade rutiner (digitalisering). 

h. Marknadsföring NIU Huddingegymnasiet (Henrik, Dennis, Tomas och Fotios, sammankallande) 

Preliminär antagning genomförd. 

§ 11 Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

§ 12 Nästa möte 

Nästa möte är den 2 april. 

§ 13 Mötets avslutande 

Peter D förklarade mötet som avslutat kl. 20:00 

 

Vid protokollet: Justeras: 
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Peter Gabrielsson Peter Dacke 
 


